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Abstract (en)
[origin: ES488475A1] A process for the treatment of textiles in rope form with gaseous and/or liquid treating agents in a jet dyeing unit, wherein
the charging of the jet apparatus with the material rope as well as the material transport in the unit is effected by directing a gas current, especially
steam, issuing from nozzles under excess pressure onto the fibrous material. To start the process, the gas current and the fluid current may be used
alternately or may be combined. The process is particularly suitable for the isothermal dyeing of textiles in rope form with heat-fixable dyestuffs in
accordance with the batchwise exhaustion method.

Abstract (de)
Verfahren zum Behandeln von strangförmigem Textilgut mit gasförmigen und/oder flüssigen Behandlungsmitteln in Jet-Färbeanlagen, wobei
die Beschickung des Jets mit dem Warenstrang sowie dessen Fortbewegung in der Anlage mittels eines aus Düsen unter Überdruck auf das
Fasermaterial gerichteten Gasstromes, insbesondere Dampf, bewerkstelligt wird. Wahlweise können für den Antrieb Gas- und Flüssigkeitsströmung
alternieren oder kombiniert werden. Das Verfahren eignet sich besonders für das isothermische Färben vor strangförmigem Textilgut mit
heißfixierbaren Farbstoffen nach der Ausziehtechnik.
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